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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 09 noiembrie 2017, 
în şedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
      La orele 15,00 domnul Constantin Dan Manu, preşedintele Consiliului 
Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 35 de 
consilieri judeţeni sunt prezenţi 31, fiind absenţi motivaţi domnii consilieri 
judeţeni Drăguţoiu Dan, Jinga Valerian, Şerban Constantin şi Tudor Mihail, deci 
şedinţa este statutară. 
     La şedinţă au participat de drept dl Voica Ionel, secretarul Judeţului Argeş şi 
din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al unităţilor 
subordonate: dna Ciobanu Alisa Simona, director Direcţia Juridică Administraţie 
Publică Locală, dna Mocanu Carmen, director executiv Direcţia Economică, dl 
Stoicea Alin, director  executiv  Direcţia Tehnică, dl  Ivaşcu Sorin, director 
executiv Direcţia Strategii Sinteze Proiecte cu Finanţare Internaţională, dra Tache 
Andreea arhitect şef, Direcţia Amenajarea Teritoriului şi Urbanism,  dna Roxana 
Stoenescu, şef Serviciu Relaţii Internaţionale Cultură Învătământ, dna Rădulescu 
Eliza, şef Serviciu Resurse Umane, dl Ciocnitu Eduard, director Regia de 
Administrare a Domeniului Public şi Privat al Judeţului Argeş R.A., dna Nicolau 
Alina, director Regia Autonomă Judeţeană de Drumuri Argeş R.A.,  dl Sănduloiu 
Ion, director Serviciul Public Salvamont Argeş, dna Araxy Negoşanu, manager 
interimar Centrul Cultural Judetean Arges, dl Popescu Cornel manager al 
Muzeului Judeţean Argeş, dl Bratu Gabriel, manager interimar Centrul de Cultură 
Brătianu, dl Popescu Cornel, manager al  Muzeului Judeţean Argeş, dl Sachelarie 
Octavian, manager Biblioteca Judeţeană Argeş. 
 
 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Bună ziua, şedinţă extraordinară 
de astăzi. Suntem în cvorum, avem întârziaţi câţiva colegi, sperăm să vină în 
timp util, dacă nu, putem începe, şedinţa are majoritate, suntem statutari. Am 
convocat şedinţa extraordinară de astăzi pentru că sunt două puncte pe ordinea 
de zi care nu mai necesită amânare până la şedinţa ordinară. Este vorba de 
Proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi 

cheltuieli al Judeţului Argeş pe anul 2107, ocazie cu care o rog pe doamna 
director Mocanu să vina aici să ne spuna foarte clar ce este şi Proiectul de 
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hotărâre numarul 2 privind aprobarea proiectului „Certificarea 

activităţilor Consiliului Judeţean Argeş şi dezvoltarea abilităţilor 

personalului, în concordanţă cu prevederile SCAP” și a cheltuielilor legate 

de proiect. Este vorba de un proiect privind parteneriatul dintre Consiliul 
Judeţean Argeş şi Universitatea din Piteşti, la care Preşedintele, adică eu, 
trebuie să semneze şi să reprezinte consiliul judeţean, nu se admite un 
vicepreşedinte sau o delegaţie. Eu aş intra în incompatibilitate pentru că sunt 
profesor universitar la Universitatea din Piteşti şi pentru a nu bloca acest 
proiect care este un proiect bun şi cu surse financiare importante, am considerat 
oportun şi în regim de urgenţă să vi-l supun dezbaterii privind faptul ca să nu 
renunţăm la această activitate, ci să o luam pe cont propriu şi la momentul 
respectiv, vom detalia. Vă supun spre aprobare ordinea de zi. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva?  Este cineva împotrivă? Nu. 

 
- I  - 

 
      Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș, pe anul 2017. - 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 
 

  Doamna director, aveţi cuvântul ! 

Dna director Mocanu Carmen  – Administraţia Judeteană a Finanţelor Publice 
Argeş ne comunică prin Decizia nr.12/3.11.2017 decizia Şefului Administraţiei 
Judeţene a Finanţelor Publice Argeş, o majorare a cotelor de 18% din impozitul 
pe venit, adică suma de 2700 mii lei şi cota aceea de 27% aprobată judeţului 
Argeş. Această sursa de echilibrare a fost repartizată în funcţie de solicitările 
instituţiilor subordonate consiliului judeţean pentru finanţarea cheltuielilor de 
funcţionare şi a cheltuielilor de capital. Ca urmare a încasărilor peste 
prevederea bugetară la cote defalcate din impozitul pe venit din cota de 
11,25%, propunem să actualizăm bugetul cu 1165 mii lei tot pentru cheltuieli 
urgente şi cheltuieli de funcţionare a instituţiilor subordonate consiliului 
judeţean. Aceste influenţe se găsesc în anexa 1şi anexa  2. În special am alocat 
pentru cheltuieli de funcţionare (utilităţi, cheltuieli materiale urgente, iluminat). 
La învăţământ avem cheltuieli cu salarii conform unor hotărâri judecătoreşti, a 
trebuit să alocăm şi sumele solicitate conform legii. La anexa 2 regăsiţi 
influenţe cu creşteri ale veniturilor încasate, cu încasări peste prevederile 
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bugetare aprobate la Centrul Cultural Judeţean, Muzeul Judeţean Argeş  iar la 
Spitalul Valea Iaşului avem o suplimentare de buget cu 6000 de lei din donaţii 
şi sponsorizări. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mulţumesc. Întrebări? Dacă nu, vi-l 
supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este 
cineva împotrivă? Nu. 

         Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 280. 

 
 

- II  - 
 

      Trecându-se la punctul II al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea proiectului „Certificarea activităţilor Consiliului Judeţean Argeş şi 

dezvoltarea abilităţilor personalului, în concordanţă cu prevederile SCAP” și a 
cheltuielilor legate de proiect. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

 
     Poftiţi domnule director! 

Dl director Ivaşcu Sorin – Bună ziua. Venim cu acest proiect în faţa 
dumneavoastră într-o şedinţă extraordinară întrucât termenului limită de 
depunere este 28 noiembrie iar şedinta ordinară era prea târziu. Este un proiect 
care îşi propune dezvoltarea abilităţilor şi implementarea sistemului calităţii în 
domeniul prestarea serviiciilor publice în cadrul Consiliului Judeţean Argeş. 

Este un proiect având ca sursă de finanţare Programului Operațional Capacitate 
Administrativă 2016 – 2020 pentru realizarea Obiectivului Specific 2.1: 

Introducerea de sisteme și standarde comune în administrația publică locală cu 
o valoare de 604 de mii lei din care 592 de mii lei sunt surse nerambursabile şi 
12 mii de lei sursa Consiliului Judeţean Argeş. Prin acest proiect se propune 
elaborarea de proceduri, norme şi implementarea sistemului calităţii în 
concordanţă cu strategia naţională privind consolidarea administraţiei publice 
2016-2020.Un proiect care este obligatoriu de implementat, dacă nu era această 
sursă trebuia implementat din bugetul consiliului judeţean.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mulţumesc. Întrebări? Vă rog ! 

Dl consilier Postelnicescu Marius -  Grupul ţintă, cum îi alegeţi? 80 de 
persoane înţeleg primesc 1600 de lei bani din acest proiect? 
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Dl director Ivaşcu Sorin – Nu nu, 80 de persoane din cadrul Consiliului 
Judeţean Argeş vor fi instruiţi şi 1600 de lei de persoană costă cel care 
instruieşte, firma, în urma achiziţiei publice. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Mulţumesc, alte puncte de vedere, alte 
întrebări? Poftiţi! 

Dl consilier Bănică Gheorghe – Universitatea mai rămâne implicată în acest 
proiect? 

Dl director Ivaşcu Sorin  -  Nu mai rămânem cu universitatea,  pentru că s-a 
dovedit o incompatibilitate întrucât domnul Preşedinte este şi cadru universitar. 

Dl consilier Bănică Gheorghe – Am înţeles. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Alte întrebări? Dacă nu, vi-l supun spre 
aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva 
împotrivă? Nu. 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
             S-a adoptat Hotărârea nr. 281. 
 
 

Două scurte informări, şi anul acesta vom face Moş Nicolae pe acelaşi 
format şi bineînţeles Gala 10 pentru Argeş, care va avea loc pe 8 decembrie la 
Hotel Ramada. Am făcut acest anunţ pentru că aşa cum ştiţi pe acelaşi format 
vrem să nominalizăm şi să premiem activitatea din 2017 a argeşenilor şi trebuie  
făcută din timp. Rugămintea la domniile voastre este ca până miercurea 
viitoare pe sectoarele de activitate pe care le cunoaştem, să ne gândim la 
personalităţile din fiecare domeniu de activitate care în opţiunea fiecăruia 
dintre noi poate să fie nominalizată ca personalitate. Termenul ar fi până 
miercurea viitoare la ora 15, să avem şi noi câteva puncte de vedere. Astăzi am 
avut o discuţie cu comitetul de excelenţă, consultativ, am parcurs nişte etape şi 
dânşii vor veni cu nişte propuneri în aşa fel încât să fim cât se poate de 
transparenţi şi bineînţeles cât se poate de obiectivi. Vă doresc o după-amiază 
plăcută şi încă o dată ,,La mulţi ani” tuturor Mihai şi Gavril, care au fost 
sărbătoriţi.  

  Şedinţa s-a încheiat la ora 12.15.          
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P R E Ş E D I N T E, 

 

Constantin Dan MANU 

 

 

                                                                           SECRETAR JUDEŢ,  

                                                                                       

                                                                          Ionel VOICA 

 

  CONSILIERI : 

 
 
                               Eftene Diana  ___________________ 
                               Jinga Valerian___________________  
                               Iacşa  Aurel  ____________________  

                        Bulf Cornel Cătălin ______________ 


